

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

Circular No. 20030

30<sup>th</sup> November, 2020

Dear Parents/Guardians,

### Arrangement of S6 In-person Classes

Given the COVID-19 situation, the Education Bureau announced that in-person classes will be suspended from Wednesday 2<sup>nd</sup> December, 2020 until the beginning of school Christmas holidays. Nonetheless, schools can arrange in-person classes or assessments for S6 students, helping them get prepared for the HKDSE examinations. These classes or assessments should be on a half-day basis.

The school will continue to arrange in-person classes for S6 students during the above period so that students can get well prepared for the HKDSE examinations.

The school will take all precautionary measures to maintain personal hygiene and environmental hygiene of the school to safeguard the health of our students.

We are mindful of the rapidly changing nature of the COVID-19 pandemic. We will keep in view the latest development, and parents should pay close attention to any latest announcements of our school and the EDB.

If parents/guardians are concerned about the arrangement of in-person classes, they can contact the school. The school will handle the application for leave flexibly.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

20030

敬啟者：

### 中六級面授課堂安排

因應新型冠狀病毒病疫情，教育局宣布學校將於 2020 年 12 月 2 日(星期三)暫停面授課堂，直至學校的聖誕假期開始。但學校可安排中六學生回校上課或進行校內考試以準備香港中學文憑考試。面授課堂或校內考試須以半日制形式進行。

本校將安排中六學生在上述期間繼續進行面授課堂，以幫助學生準備香港中學文憑考試。

學校將嚴謹遵從各項衛生防護措施，確保個人及學校環境衛生，保障學生的健康。

鑑於2019冠狀病毒病的疫情仍可能有變化，學校會繼續密切留意有關情況，家長亦需密切注意教育局及學校的最新公布。

若個別家長對面授課堂安排有所顧慮，可與本校聯絡，學校將彈性地處理告假事宜。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

此致  
各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

2020 年 11 月 30 日